
Associació de Caps Je Familia 

de Santa Kala li a de Ronsana 

Com ja tots els santaeulaliencs sabem, el dia 29 del proper passat maig, 
al Casal Parroquial i mitjançant votació, es va constituir la Junta Directiva 
de l'Associació de Caps de Familia. 

L'Associació, entre d'altres activitats, intentará: 
— Dirigir-se ais poders públics per assabentar-los de les justes pretensions 

de les families de la notra localitat. 
— Dcfensar el just desenvolupament social que elevi dignament eis mit-

jans de vida i subsistència familiar. 
— Representar cls interessos familiars en totes les institucions educatives. 
— Assessorar i assistir ais immigrats, segons les possibilitats de l'As-

sociació. 
— Col-laborar en les qüestions de moralitat pública, etc. 
Per tot això s'organitzaran conferencies, coHoquis, publicacions, etc. 
Els nou membres de la Junta, de tots coneguts, des d'aquell moment và-

rem començar a actuar i, sense fer gaire soroll, podem constatar que ho 
hem près força seriosament. Prova d'això és que, en aquesta curta etapa, 
portem celebrades nou reunions, que representen més de vint hores de tre-
ball en equip, i s'han dirigit a entitats oficiáis diferents una carta, tres oficis 
i quatre instancies. Tots estem il-lusionats per el treball tan eficaç que pot 
dur-se a terme de cara al futur. No obstant, hem de fer notar que el pöble 
sembla que respon amb molt poc entusiasme, a jutjar per la seva coHabo 
ració a la bona marxa de l'Associació. 

Ja d'entrada, dels tres-cents convidats particularment a la reunió del dia 
29 de maig al Casai, sols hi assistiren uns cinquanta caps de familia; de la 
carta que després es va enviar demanant si algú volia gaudir d'una subven-
ció oficial, que es podria aconseguir, per compensar les despeses que oca-
siona el desplaçament a Granollers de tots els que volen cursar estudis de 
tipus mig, sols sis o set families han fet notar que estaven interessades 
en disfrutar d'aquesta ajuda (pel curs vinent sabem que més de quaranta 
nens aniran a estudiar a Grano 1ers); a l'assemblea que amb carácter general 
es va celebrar el passat dia 22 d'aquest mes, sols hi comparegueren vint-i-tres 
assistents. Això crec que és força eloqiient. 

Es diu que actualment, amb la televisió i el comfort de les liars, és molt 
difícil de fer sortir la gent de casa a les nits, però alguns fets molt concrets 
sembla que no confirmen que sigui aixi. Encara queda al nostre pöble alguna 
cosa que fa moure a la gent a les nits, però també sembla que les coses que 
fan moure son les que no fan «pensar» massa i que distreuen. D'altra banda, 
es senten, en barberies i cantonades, comentaris que diuen que tot s'ho ma-
neguen eis mateixos i que xerrem molt i no farem res. A això contestem que 
nosaltres farem el que bonament sapiguem, però que l'associació la formem 
tot el pöble i que tots plegats som els responsables que la mateixa sigui un 
èxit. 

Deixem-nos de critiques i procurem , entre tots, millorar la nostra socie-
tat convertint-la en una de molt més ideal. 

Jaume Valls 
(Secretari de l'Associació) 

Anuari de Santa Eulàlia de Ronçana, 25/7/1969, p. 18 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


